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 —  самый древний праздник. Рождество - это рождение Рождество

сына Божьего. Рождество семейный праздник, полный радости. 
Рождество такой чудесный, волшебный праздник. 

Он приходит каждый год, в каждый дом. Его долго ждут, готовятся 

к нему. Вся семья собирается за большим столом, уставленным 

вкусными блюдами.  А мы, такие нарядные, ждём чуда. В праздники 

всегда приходит чудо. А тут рождественское чудо! 

Ну, разве не чудо красивая ёлка? А подарки? А улыбки и смех? 

Подарки, которые дарят тебе, которые даришь ты? Родители в этот 

день не работают.  Вся семья собирается вместе. Все помогают маме 

готовить на кухне вкусные блюда. Все вместе накрывают большой стол. 

У всех радостное настроение, это не чудо? За окошком солнечный 

день, блестящий снег. Резвятся дети. Летают птицы. Это не чудо? 

Собираются гости. Все такие нарядные, веселые. Поздравляют друг 

друга с праздником, обмениваются подарками. Я чувствую себя 

счастливой. Это чудо! Чудо, что все счастливы, все вместе, все рады 

друг другу. Отмечая Новый Год и Рождество всегда чувствуешь, 

надеешься, что в новом году случится что- то новое, неожиданное, 

приятное. А от того, что ты это сильно ждёшь и надеешься на лучшее - 

задуманное случается, чудо происходит. А знаете, что чудеса 

происходят с человеком, который в них верит и ждёт? Ожидание чуда, 

веселье, подарки, фейерверки - это все чудо! Ведь случается чудо не 

каждый день, а иногда. И если его очень хотеть и ждать,  то оно 

обязательно произойдет. Наяву или во сне .Только его нужно не 

пропустить, во время заметить. И понять: да, это чудо!  Мое чудо! 

 

 

 

 



 

 

 is the most ancient holiday . Christmas is the birth of Christmas

the son of God. Christmas is a family holiday full of joy. Christmas is 

such a wonderful, magical holiday .He comes every year, to every 

house. They are waiting for it for a long time, preparing for it .The 

whole family gathers at a large table filled with delicious dishes.  And 

we are so smart waiting for a miracle. On holidays, a miracle always 

comes. And here is a Christmas miracle!Well, isn't it a wonderfully 

beautiful Christmas tree? And the gifts? And smiles and laughter? The 

gifts they give you, the gifts you give?Parents do not work on this day. 

The whole family gets together. Everyone helps my mother prepare 

delicious dishes in the kitchen. A large table is served together. 

Everyone's in a happy mood Isn't it a miracle?Outside the window is a 

sunny day, shiny snow. Children frolic. The birds fly. Isn't it a 

miracle?Guests gather. Everyone is so smart and funny. They 

congratulate each other on the holiday, exchange gifts. I feel happy. It's 

a miracle! It's a miracle that everyone is happy, all together, all happy 

with each other.  

When celebrating New Year and Christmas, you always feel and 

hope that something new, unexpected and pleasant will happen in the 

new year. And from the fact that you are very much waiting for this and 

hoping for the best - the planned happens, a miracle happens. Did you 

know that miracles happen to the person who believes in them and 

waits for them? Waiting for a miracle, fun, gifts, fireworks-it's all a 

miracle! After all, a miracle does not happen every day, but sometimes. 

And if you really want it and are waiting for it, then it will definitely 

happen .In reality or in a dream .Only it can not be missed during the 

game . And understand-yes, this is a miracle!  My miracle! 
 

 

 

 



 

 

 

 


